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Protokół Nr 43/22 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, które odbyło się 9 września 2022 r.  

w godzinach: 15.00-15.15 w trybie zdalnym.  

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Obrady prowadziła Przewodnicząca Komisji – Agnieszka Buras  

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz goście zgodnie z załączoną listą 

obecności (zał. nr 2). 

Komisja przyjęła jednogłośnie do realizacji następujący porządek obrad :  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wybór przedstawicieli Komisji do udziału w pracach komisji ds. stypendiów dla 

uczniów i komisji ds. stypendiów dla studentów.  

3. Sprawy różne.  

Ad. 1 

Radni po sprawdzeniu quorum zaakceptowali zgłoszony porządek obrad.  

Ad. 2  

W tym miejscu Agnieszka Buras, Przewodnicząca Komisji poprosiła o zabranie głosu Piotra 

Kisiela, Dyrektora Departamentu Edukacji, Sportu, Turystyki i Spraw Zagranicznych.  

Dyrektor omówił założenia konkursu Talenty Świętokrzyskie dla uczniów i studentów, 

przypomniał zebranym wyniki poprzedniej edycji oraz przedstawił harmonogram działań  

w tym roku.  

Na koniec wypowiedzi wybrzmiał apel, aby Komisja Edukacji, Kultury i Sportu wyznaczyła 

przedstawicieli do wzięcia udziału w pracach komisji do oceny zgłoszonych wniosków 

stypendialnych. 

W związku z powyższym zgłosił się Radny Marek Strzała i zaproponował swój udział  

w pracach komisji oceniającej przyznawanie stypendiów dla uczniów, a Radny Maciej Gawin 

zgłosił swój udział w pracach komisji ds. stypendiów dla studentów.  
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Na tej podstawie Przewodnicząca Komisji ogłosiła głosowanie dwóch zgłoszonych 

kandydatów, po czym w wyniku głosowań Komisji Edukacji, Kultury i Sportu zatwierdziła 

swoich przedstawicieli w osobach: 

Marek Strzała – członek komisji do wyłonienia kandydatów do stypendiów dla uczniów Talenty 

Świętokrzyskie 

Maciej Gawin – członek komisji do wyłonienia kandydatów do stypendiów dla studentów 

Talenty Świętokrzyskie 

Zał. nr 3 do protokołu – wyniki głosowań  

Ad. 3 

Spraw różnych nie zgłoszono.  

                                                                                 

                                                                               Przewodnicząca Komisji 

                                                                                        

                                                                                      Agnieszka Buras 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: Katarzyna Borek  


